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Standpunt Actiecomite  Op en Um’t Hengels Zand    
Procesvoorstel Om te komen tot kaders voor windenergie in relatie tot RES 1.0 

 

Nu geen verdere stappen nemen procesvoorstel mega turbines. Twee jaar in de ijskast. 

 

Wel een procesvoorstel voor laaghangend fruit, zoals beschreven in de Routekaart. 
Met een duidelijke doelstelling en tussentijdse monitoring van de voortgang. Daar moet meer vaart 

gemaakt worden. Veel ondernemers mogen nu niet terugleveren. Het betreft: 

- Energie-efficiëntie, beperken van de energievraag voor wonen, industrie en vervoer  
- Zonnevelden 
- PV panelen op daken 
- Hard werken met partijen aan het netwerk om terug levering wel mogelijk te maken 

 

In 2022 een nieuw procesvoorstel over mega turbines 
Met hierin ook opgenomen de ervaringen elders met megaturbines op land. 

 

Dan is Bronckhorst binnen de RES Achterhoek geen koploper op het gebied van mega turbines, maar 

een volger. Die leert uit de ervaringen van anderen 

 

Bronckhorst is dan wel koploper op het gebied van laaghangend fruit en innovatie van de eigen 

netwerk infrastructuur. Dat moet namelijk wel geplukt worden! 

- Verdere polarisatie wordt voorkomen,er wordt geluisterd naar de inwoners 

- Ervaringen van de eerste mega turbines-op-land worden meegenomen 

- Levert heel veel electriciteit op 

- Nieuwe inzichten (artsen, technologie, leefbaarheid, natuur, gezondheid) 

- Inwoners krijgen rust 

- Straks kan de discussie ook op basis van ervaringsfeiten gevoerd worden 

- Misschien (zie herberekening) is ‘zon’ wel voldoende 

- Sluit aan bij het voorzorgsbeginsel van de Overheid 

- Sluit naar aard en inhoud aan bij de uitkomst van de gemeenteraad 0ktober 2019 

- Sluit aan bij aanbevelingen RIVM en Europese Hof (milieu, omgeving en gezondheid meer 

meenemen) 

- Sluit aan bij landelijke politiek, meer nadruk op energie efficiency (besparen/verduurzamen) 

- Sluit aan bij landelijke toenemende weerstand tegen mega-turbines-op-land 

 

Misschien blijken de mega turbines-op-land op andere plekken enorm mee te vallen. Nu staan ze nog 

nergens. Des te beter, we zijn voor duurzaamheid. 

 

Een verdere procesgang op het gebied van turbines zal lijden tot verdere polarisatie, 

eindeloos gesteggel, emoties en voortdurende onzekerheid bij de inwoners. En het risico is 

dat laaghangend fruit verpieterd aan de bomen.  

Power op laaghangend fruit en onze eigen netwerkinfrastructuur.  

In 2022 eens goed kijken naar de turbines, het stellen van de juiste kaders, en 

meenemen van de ervaringen elders. Wie kan daar nou tegen zijn? 


